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Närvarande:  

Kushim 
Keith 
Tove 2016/2017 
Martin G 2016/2017 + 2014 
Tobias 2016/2017 + 2015 
Marcus K 2012 
Henrik B 2010 
Jonas N 2013 
Samuel W 2011 
 

 

Omklädningsrum 

Har fungerat bra under säsongen, lite trångt när hockeyn börjat. 

Omklädningsrummen går från förra veckan att boka i Rbook.  

Vid alla hemmamatcher ska två omklädningsrum bokas ihop med planen. Förslag på att det hanteras 

av KoF vid planbokning. 

 

Domare 

Har generellt fungerat bra under året. 

Nästa år:  

 Spelform  Antal domare ansvarig 

Knatten   2 2012 

5 mot 5 sammandrag 1 till 2st 1 2011 

7 mot 7 2014 serie  1 till 2 2011 

7 mot 7 2012-2013  1 till 2 2010  

9 mot 9 serie  1 till 2 Domarklubben 

11 mot 11 serie  1 Domarklubben 

 

Bollkallar 

Nästa år: ansvariga 2013. 6 st till varje hemmamatch 

 

Spelar/föräldrakontrakt 



En arbetsgrupp håller på att ta fram förslag på ett föräldrakontrakt som man måste skriva på för att 

barnen ska få spela i klubben. De som arbetar med det är Maria Mako, Robin Ferling och någon till. 

Förslag ska vara klart under januari därefter ska det ut på remiss.  

Önskemål om att det ska bli bättre med uppföljning av betalning av medlemsavgifter. Förslag 

att statistik skickas ut från kansliet 2 veckor efter betaltiden. 

Om avgiften ej är betald får man inte spela 

Vite om man inte dyker upp på kallad aktivitet tex. kiosk, centrumstädning mm.  

 

Kiosk 

Ofta dåligt påfyllt med varor denna säsong.  

Behövs bättre instruktioner i kiosken hur allt ska fungera. 

Kycklingkorv önskas 

Minskar antalet kallade föräldrar till nästa år. Behövs inte 4 varje tillfälle. 

 

Nästa år: 

Knatten Föräldrar för minsta laget 2017/2018  

9 mot 9 Går det att lösa något?  

 

 

Kommunikation med föräldrar 

Svårt att nå ut med information till alla, speciellt de med utländsk härkomst och i de yngre lagen.  

Keith håller på med ett informationsblad till nya ledare. Utkast klart januari. Skickas på remiss. 

QR kod för anmälning till laget.se 

Laget.se koppling Supertext 

Översätta till arabiska 

 

 

Utvärdering flytt till sportparken 

Finns önskemål om att en utvärdering kring effekterna av flytten till sportparken.  

+ och – med att flytta tillbaka träning och match för 3 mot 3 och 5 mot 5. 

 

 



Material inför nästa år 

Översyn bollar, kasta dåliga. Inköp 30 st stl 3 och 30 st stl. 4. 

Alla inventerar sina matchställ och lägger lapp i skåpet. 

Tove inventerar och ger förslag. Nya västar köps in vid behov. 

 

Beslut om att byta låshus till självlåsande och att inga barn ska vara inne i materielrummet. 

 

 

 

Lag 2024 

2017/2018 50-60 

2016 30 sammandrag 

2015 30-35 sammandrag 

2014 25 7 mot 7 2 lag 

2013 30 7 mot 7 2 lag 

2012 25 7 mot 7 2 lag 

2011 30 9 mot 9 2 lag 

2010 24 9 mot 9 2 lag 

2009 6-7 inget lag 

2008 15 11 mot 11 1 lag 

2007 0 inget lag 

 

 

Avslutning  

Önskemål om gemensam avslutning hela klubben och medaljer i stället för pizza.  

 

Futsal 

Inget planerat för hösten. Henrik B funderar lite kring efter årsskiftet men inget klart. 

 


